



Rorsh

AFRO HOUSE
ORGANIC HOUSE
DEEP HOUSE

Dj et producteur français, Simon Aka Rorsh baigne dans la musique depuis son enfance. Fils de guitariste il apprend très vite la guitare, le piano et la percussion. A l'âge de 15 ans, il découvre la musique électronique avec les Daft Punk, Justice, Cassius, Modjo et bien d'autres. Après avoir voyagé et exploré différents styles musicaux durant ces dernières années, il choisit comme style de prédilection l'Afro House. Rorsh frappe fort avec son single « Waiting for you » et ce n'est que le début !

French DJ / Producer Simon Aka Rorsh has been immersed in music since his childhood. Son of a guitarist, he learned guitar, piano and percussion very quickly. At the age of 15, he discovered electronic music with Daft Punk, Justice, Cassius, Modjo and many others. After traveling and exploring different musical styles in recent years, he chose Afro House as his preferred style. Rorsh hits hard with his single "Waiting for you", and it's just the beginning!